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SUBREGION KŁODZKO-ZĄBKOWICKI  (inf.  wł.).  Już  wspominaliśmy,  że  gospodarze  gmin  i
powiatów  z  tego  obszaru  jednym  głosem  wypowiedzieli  się  za  jak  najszybszą  budową  drogi
ekspresowej S8. W piśmie skierowanym do dyrektorki wrocławskiego oddziału Generalnej Dyrekcji
Dróg Krajowych i Autostrad Lidii Markowskiej podkreślili, że niezależnie od jej przebiegu, co ma
związek  z  wyborem  wariantu  między  Kłodzkiem  i  Bardem,  najważniejsze  jest  bezpieczeństwo
podróżujących.

Fragment S8 z  Wrocławia do Kłodzka ma wejść do realizacji  w roku 2025 i  być wykonywany
równocześnie na trzech odcnkach.
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